



Archieve Goals faster
We build the FUTURE
Bridge between projects and investors



For Investors  25 % stake in the platform for 1 million euros

German-MATRIX-COMMUNITY

Worldwide platform for projects, entrepreneurs and investors

We don't speculate on the future, we build it.

Be among the **first 100 active members** of the emerging worldwide **German-MATRIX-COMMUNITY**.

We develop and program the **worldwide platform for projects, innovations, entrepreneurs and investors** together with ITMO University and the Faculty of Economics of St. Petersburg University.

Started in March 2019.

Look forward to the exclusive benefits!

From a donation of 100 Euro or higher, certificates with individual numbers are issued.

Certificates will then converted into shares. **Splitting x1000 for the first 100**

With only 100 euros you are there

For registration Please use the donation button on the homepage:

 <http://www.German-MATRIX.de>



Für Investoren  25 %-Beteiligung an der Plattform für 1 Mio. Euro

German-MATRIX-COMMUNITY

Weltweite Plattform für Projekte, Unternehmer und Investoren

Wir spekulieren nicht über die Zukunft, wir bauen sie auf!

Gehören Sie zu den **ersten 100 aktiven Mitgliedern** der neu entstehenden weltweiten **German-MATRIX-COMMUNITY**. Wir entwickeln und programmieren die weltweite Plattform für **Projekte, Innovationen, Unternehmer und Investoren** zusammen mit der ITMO University und der Wirtschaftsfakultät der St. Petersburger University. Start im März 2019.

Freuen Sie sich auf die exklusiven Vorteile!

Ab einer Spende von 100 Euro werden Zertifikate mit individuellen Nummern ausgegeben, die dann in Aktien umgewandelt werden. **Splitting x1000 für die ersten 100**

Mit nur 100 Euro sind Sie dabei!

Für die Registrierung Verwenden Sie bitte den **Spenden-Button** auf der Homepage :

 <http://www.German-MATRIX.de>